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ROPAŽU NOVADA PAŠVALDĪBAS 
reģ. Nr.: 90000067986, juridiskā adrese: Institūta iela 1A, Ulbroka, Stopiņu pagasts, Ropažu 

novads, LV-2130 
 

STOPIŅU PAGASTA IEDZĪVOTĀJU KONSULTATĪVĀS PADOMES 
SĒDES PROTOKOLS 

 
Datums: 21.01.2025.  Nr.: 01 / 2025 

     
Laiks: 18:30-20:25    

 
Sēdē piedalās: 

 
- Iedzīvotāju konsultatīvās padomes (turpmāk tekstā – Padomes) dalībnieki: 

Liene Pļaviņa (Padomes priekšsēdētāja); 
Eduards Bergmanis (Padomes priekšsēdētājas vietnieks); 
Aleksandra Freisa 
Anda Višķere 
Digne Žilde 
Sigita Veide 
 
Sēdē piedalās 6 no 12 dalībniekiem, un Padomes sēde ir lemttiesīga. 
 

- Iedzīvotāji: 
 
Gints Pūris (Dreiliņu iedzīvotājs) 
Vera Paškeviča 
 

 
- Ropažu novada pašvaldības Domes priekšsēdētājas 2.vietnieks, Padomes 

koordinators pašvaldībā Haralds Burkovskis; 
- Ulbrokas vidusskolas direktors Normunds Balabka; 
- Ulbrokas vidusskolas direktora vietniece Iveta Siliņa; 
- Ulbrokas vidusskolas direktora vietniece Zanda Pelše; 
- SIA Vilkme namu pārvaldniece Baiba Pirtniece; 
- SIA Garkalnes komunālserviss valdes loecklis Aigars Lipčiks; 
- Ropažu novada pašvaldības Izpilddirektors Maksims Griščenko; 
- Ropažu novada pašvaldības Izpilddirektora palīgs Evita Rozenbaha- Kalniņa  

 
 
Padomes sēdi vada Padomes priekšsēdētāja Liene Pļaviņa. 
 
Protokolē Digne Žilde. 
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PADOMES SĒDĒ IZSKATĪTIE JAUTĀJUMI 

 

1. Par smēķēšanu Ulbrokas vidusskolas labierīcībās: 

1.1 E.Bergmanis izstāsta situāciju skolā par piesmēķētām tualetēm, kurās jāuzturas arī mazāko 

klašu skolēniem.  

1.2 N.Balabka skaidro, ka lielo klašu skolēni uz labierīcībām ir pasākuši doties stundu laikā, un 

tad tiek lietoti dažādi smēķēšanas rīki. Sākumskolas skolēniem ir izveidotas slēdzamas 

labierīcības, lai nebūtu jāiet kopējās ar lielajiem skolēniem. Atslēgas atrodas pie skolotājām. 

1.3 Z.Pelše – trīs tualetēs ir izvietoti tvaika detektori. Ja detektors nostrādā, tad signāls aiziet 

direktoram, vietniecei I. Siliņai un sociālajam pedagogam. Šādi jau pieķerti vairāki skolēni. 

1.4  N.Balabka – Z. Pelše ir veikusi aptauju skolēnu vidū ar jautājumu, vai šādus detektorus skolā 

vajag. Vairākums nobalsojuši pozitīvi. Pašlaik skola šos detektorus īrē. Īres maksa sastāda 

300 eiro mēnesī. Ir plānots izvietot arī vairākus mulāžu detektorus. 

1.5 Z.Pelše – statistikā no sociālā pedagoga ir divi gadījumi ar policijas izsaukšanu un 

administratīvās lietas ierosināšanu. Sociālai pedagogs ir vadījis preventīvus pasākumus, tāpat 

arī no policijas Karīna Mālniece ir vadījusi nodarbības 7 – 9.klasēm. Arī darbiniekiem ir 

bijusi praktiska lekcija, lai varētu atpazīt nelegālo vielu izskatu un ierīces. 

 

2. Jautājumi SIA Vilkme pārstāvjiem. 

2.1 E.Bergmanis jautā par situāciju, kad bija ūdens avārija. Nav saprotams, kam zvanīt un kurš 

par ko atbild? 

H.Burkovskis: Apkure, ūdens un kanalizācija ir SIA Garkalnes inženiertīkli pārziņā, 

apsaimniekošanas jautājumi SIA Vilkmei. 

A.Frolovs – Situācija par problēmām ar Upesleju katla māju. Bija iedota konkrēta 

kontaktpersona, ar ko sazināties, ja nepieciešams. Tad kontaktpersonas mainās, bet sazvanīt 

tāpat nevar. 

A.Lipčiks – neuzrādījās pārtraukums Upesleju apkures sistēmā. Ja ir kļūda, tad atnāk ziņa 

– mājas iedzīvotāju biedrībai, A.Grundem, SIA Vilkme. 

A.Frolovs iebilst, ka biedrība nesaņēma šādu ziņu. 

B.Pirtniece: kad bija avārija, visiem iedzīvotājiem bija nosūtīta ziņa Bill.me platformā 

(nepieciešama visiem, kuriem apsaimnieko SIA Vilkme, jo tur parādās visas ziņas). 

Darbiniekiem ir aplikācijas, kurā viņi redz visus neatbildētos zvanus. Pārsvarā vienmēr tiek 

atzvanīts visiem. Ja par vienu problēmu zvana vairāki cilvēki, tad gan visiem neatzvana. 

Vienīgais vilkmes tālrunis, kas darbojas 24/7 ir 26569999. 

 

2.2. L.Pļaviņa jautā, vai ir plāns mudināt daudzdzīvokļu ēku iedzīvotājus ēku renovācijai, lai 

uzlabotu? 

B. Pirtniece: Lai būtu lētāki rēķini, bija ierosinājums iedzīvotājiem noslēgt zemākus 

apkures grādus. Iedzīvotāji no šāda piedāvājuma atteicās. Katra māja ir iedzīvotāju 

īpašums, paši ir atbildīgi par mājas uzlabošanu. 

E. Bergmanis: Varbūt var iedzīvotājus informēt par pozitīviem piemēriem novadā, saistībā 

ar ēku atjaunošanas darbiem? Atrādīt tos sociālajos tīklos? 

L.Pļaviņa: Kādi būtu soļi, lai iekustinātu iedzīvotājus? 
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B.Pirtniece: Izveidot čatu, SIA Vilkme noskaidrot mājas tehnisko stāvokli. Aicināt SIA 

Vilkme uz sarunu, aicināt projektu vadītāju, tad jādibina biedrība, nākamajā iedzīvotāju 

sapulcē jāvienojas, ka biedrībai tiek piešķirtas pilnvaras darboties, un tad pieslēdzas arī 

pašvaldība. 

Ir labi, ja mājai ir pilnvarotā persona, ar ko ātri sazināties, ja nepieciešams. 

G.Pūris iesaka rēķinos apakšā ierakstīt konkrētu informāciju par tālruņiem un iestādēm, kur 

konkrēti ir jāzvana pie attiecīgās problēmas. 

 

3. Atkritumu apsaimniekošana. 

 

S.Veide: Ulbrokā ļoti dārgi tarifi. Tiek  minēts konkrēts piemērs par vientuļu pensionāru, 

kuram jāmaksā liela summa par vienu izvešanu. Atkritumi tiek rēķināti uz personām. 

B.Pirtniece: Ulbrokā ir vienota sistēma – visus Ulbrokā izvesto atkritumu daudzumu 

saskaita kopā un izdala uz visām daudzdzīvokļu mājās faktiski dzīvojošajiem cilvēkiem. 

Šķirotos un parastos atkritumus izved 1 reizi nedēļā, stiklu un bio atkritumus (ziemā) izved 

1x mēnesī 

S.Veide precizē, ka var katra māja noslēgt atsevišķu līgumu ar Clean R(bet jābūt mājas 

biedrībai, lai var noslēgt līgumu). 

D.Žilde – Vai novadā ir apzinātas privātmājas, kurām ir vai nav līgumi ar atkritumu 

apsaimniekotāju? 

M.Griščenko: Ir apzināti visi iedzīvotāji, kuriem nav konteineru, tiek piesaistīta arī policija 

un likti sodi. Bet tas neizslēdz faktu, ka privātmāju īpašnieki met savus atkritumus 

daudzdzīvokļu māju konteineros. 

L.Pļaviņa – Kā palīdzēt daudzdzīvokļu ēkās dzīvojošām daudzbērnu ģimenēm, jo rēķini ir 

ļoti lieli par atkritumiem. 

H. Burkovskis – Viss paliks dārgāks! Ieteikums ir tomēr slēgt atsevišķu līgumu, lai paši var 

kontrolēt apjomu. 

 

4. Sauriešu straujais pagrieziena līkums. 

 

H. Burkovskis – Burtnieku iela iespējams tiks iekļauta Rail Baltika, tāpēc tagad neko nevar 

darīt. Šajā līkumā 10 gadu laikā ir bijusi tikai viena avārija - 2020.gada 6.janvārī. Ātruma 

valni nevar likt, jo tur brauc reģionālie autobusi. 

 

5. jauna dalībnieka apstiprināšana. 

 

Gints Pūris, Dreiliņu iedzīvotājs jau 11 gadus. Pēdējo divu gadu laikā aktīvi iesaistījies 

iedzīvotāju jautājumu risināšanā par atkritumu dedzināšanas rūpnīcas celšanas ieceri 

Dreiliņos. Vēlas iestāties Stopiņu pagasta Iedzīvotāju konsultatīvajā padomē. 

 

Balsošana – 7 PAR, 0 atturas, 0 PRET. Nolemts uzņemt Gintu Pūri Stopiņu pagasta Iedzīvotāju 

konsultatīvajā padomē. 

 

Tāpat notiek balsošana par A.Avotiņa un J.Cīruļa izslēgšanu no padomes sastāva - 7 PAR, 0 

atturas, 0 PRET. 
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PADOMES SĒDES NOBEIGUMA JAUTĀJUMI 

 

6. Padomes sēdes Protokols: 

6.1. nosūtīts visiem Padomes dalībniekiem Whatsapp sarakstē kā *.pdf fails; 

6.2. ievietots Padomes dalībnieku dokumentu tiešsaistes serverī kā *.pdf fails; 

6.3. nosūtīts Ropažu novada pašvaldības domei, ievietošanai Ropažu novada interneta 
vietnē un reģistrēšanai pašvaldības lietvedības sistēmā; 

6.4. nosūtīts H.Burkovskim, apspriesto jautājumu tālākai virzīšanai Domes Komitejās vai 
Domes sēdēs, atbilžu sagatavošanai, uzdevumu novīzēšanai pašvaldības vai pašvaldības 
iestāžu darbiniekiem; 

 

7. Priekšlikumus, jautājumus, ierosinājumus nākamajai Padomes sēdei nosūtīt Padomes 
priekšsēdētājai ne vēlāk kā vienu nedēļu iepriekš pirms nākamās Padomes Sēdes. 


